

**Fotbollssektionen Rasbo IK**  
**Möte 2021-09-09, Messenger/Rasbo IP**



- Närvarande:** Tomas, Ludde, Elice, Niklas, Tina, Johan, Alexandra, Malin
- Sektionen:** Det blir ett enkom möte under oktober för att fördela ut arbetsuppgifter på samtliga lag. Det är i dagsläget t.ex. ingen som svarat på utskicket om kioskansvar och inför nästa säsong kliver de domaransvariga av sitt uppdrag. Obligatoriskt att skicka en representant från varje lag till mötet. Det måste bli fler föräldrar som hjälper till om föreningen ska fungera och finnas kvar. Förslag på mötestider kommer skickas ut.
- Senior:** Det är fortsatt svårt att få tillräckligt med spelare till träningar och matcher för båda seniorlagen. P08 har lite smått börjat träna med seniorerna.
- Ungdom:** F/P16; P13 har ordnat med uppstart av Fotbollsskoj för F/P16. Det kom 12 tjejer och 6 killar. De har två tränare samt en ungdomsledare som hjälper till. P14 har spelat sina första matcher. P13 har haft sitt första poolspel. Eftersom F10-13 har ett så stort åldersspann har alla 10:or och 11:or bjudits in till Team11:s träningar. Men de flesta har valt att stanna kvar i flicklaget.
- Det finns behov av nya spelare i de flesta lag, behöver göras en satsning för att locka nya barn till fotbollen. Ett första steg blir ett informationsblad att sätta upp vid skolor, idrottshallar mm samt sprida via Facebook och laget.se.
- Alla ledare från fotbollskolan finns inlagda på laget.se. Det går att fråga dem om man t.ex. vill att någon kommer ned till det egna lagets träning.
- Domare:** Det har varit lite problematiskt med kommunikationen med domare under säsongen. Det har varit avhopp med kort varsel och en känsla av att de inte tar sin uppgift på allvar och förstår att det innebär ett ansvar. Ett möte kommer att hållas med domarna för att förtydliga och förklara deras roll. Det är också, som har påpekats tidigare, viktigt att lagen i god tid kontaktar de domaransvariga när domare behövs. Tina och Matte kliver av posten som domaransvariga till nästa säsong. Eventuellt är Signe intresserad att ta på sig en del av domaransvaret.
- Utbildning:** Kommer att genomföras som planerat 2/10 och 17/10.
- Material:** Avvaktar med att beställa hjul till målen till nästa säsong. Matchkläder kommer att beställas via HS. De nya lagen behöver västar/coner/bollar, beställs till nästa säsong. Det finns en säck med bollar att använda. Ledarjackor delas inte ut med en gång, avvaktar till dess laget är anmält till serie samt att det finns en representant i sektionen från laget.

- Tränings­tider:** Tränings­tiderna har skickats ut. Meddela Tomas eller skriv i messengergruppen vilka tider som önskas. Övriga tider bokas av.
- Foto:** Avklarat, fotografierna kommer förhoppningsvis inom kort. Länk till dessa läggs i messenger-gruppen.
- Rasbo IP:** Skåpen i containern räcker inte riktigt till. Det kommer bli så att de mindre lagen får dela skåp, men kan t.ex. ha egna västar uppdelat per lag.
- Plan 1 är fortfarande i dåligt skick och hård.
- Städuppgifter skickas ut till lagen. Skickas först till HS för att se om de vill att vi lägger till någon uppgift.
- Futsal:** Sommarfotbollen gick bra och var uppskattat. Futsal kommer att köras igång på söndagar lite längre fram.
- Info till HS:** Det vore önskvärt med belysning på B-planen för att kunna förlänga säsongen ytterligare.
- Sektionen vill ha ett lås med C-nyckel, eventuellt material som är gemensamt flyttas ut till containern.
- Gällande ombyggnaden av köket önskar sektionen alternativet med spishäll.
- När kommer wifi att fungera?
- Info från HS:** Anders i HS tar tag i frågan vad som kan göras med gruset vid planerna eftersom det börja växa igen och det inte räcker att rensa ogräs på städdagen.
- Anders tar med sig frågan gällande alternativ till träningsmöjligheter om grusplanen vid skolan tas bort.
- Det finns medel i föreningen till förbättringar och underhåll. Kom gärna med förslag på sådant som kan ge mervärde, t.ex. utegym vid IP till föräldrar som skjutsar barn. Det finns planer på frisbeegolf.
- Det kommer ett nytt avtal för tryck, mer information kommer.
- Det måste hållas bättre ordning i seniorernas omklädningsrum!
- Angående önskemålet om en informationstavla ska sektionen återkomma med mer detaljerad information till HS om hur den tavlan ska se ut och vad som bör finnas med, t.ex. WC, brandsläckare, uppsamlingsplats.
- Nästa möte:** Under oktober, då endast fördelningen av arbetsuppgifter inom sektionen kommer att diskuteras.